
Kraków, dn. 11.10.2023 r.
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z posiedzenia Komisji infrastruktury,
terenów zielonych i ochrony środowiska

Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały
Kraków, ul. Białoprądnicka 3

Przewodniczący Komisji - Tomasz Zamdzki

Protokołujący posiedzenie - Tomasz Zamdzki

Godzina rozpoczęcia zebrania - 18:40

Godzina zakończenia zebrania - 18:50

Porządek Posiedzenia Komisii

l. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia - lista obecności, załącznik nr l.

2. Przedstawienie projektu porządku obrad.
3. Rozpatrzenie pism skierowanych do komisji.

4. Podjęte opinie, wnioski lub projekty uchwał Komisji.
5. Oświadczenia i komunikaty.

6. Zakończenie posiedzenia.

PRZEBIEG POSIEDZENIA
Ad. l

Przewodniczący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia, poprzez sprawdzenie listy

obecności i potwierdził quomm.

Ad.2

Proponowany porządek został przedstawiony i następnie przyjęty.

Ad.3

- Pismo dw. od mieszkańca w sprawie zaniedbania na ulicy Łokietka.

- Pismo dw. od MIR w sprawie organizacji mchu na ulicach Murarskiej i Wysockiego.

- Pismo dw. od ZDMK w sprawie wymalowania pasów na ul. Makowskiego.

- Pismo dw. od ZDMK w sprawie kratki opadowej na ul. Elsnera.

- Pismo dw. od Inicjatywa Górka Narodowa w sprawie przedłużenia linii 193 do Górki

Narodowej.

- Pismo dw. od ZZM w sprawie realizacji uchwały - ul. Łokietka.

- Pismo dw. od ZIM w sprawie bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic Pleszowskiej

i Pachońskiego.

- Pismo dw. od ZDMK w sprawie wymiany nawierzchni w ciągu ul. Dożynkowej.

- Pismo dw. od MIR w sprawie ul. Krowoderskich Zuchów, Gen. A. Fieldorfa-Nila -

wyznaczenie przejść szkolnych.

- Pismo dw. od ZDMK w sprawie projektowanej zmiany organizacji mchu na ulicy

Wysockiego.

- Pismo dw. od mieszkańca w sprawie rozbudowy 29 Listopada: otwarcie Kuźnicy,

zamknięcie Siewnej.

- Pismo od mieszkańca w sprawie niewłaściwego parkowania w ciągu ul. Ehremberga.

- Pismo od WMIR w sprawie ograniczenia mchu pojazdów przez ul. Natansona.

- Pismo od mieszkańca w sprawie dojścia do przystanku tramwajowego oraz montażu

ekranów dźwiękochłonnych przy ul. Kuźnicy Kołłątajowskiej 23.



Ad.4

Komisja przyjęła projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej utworzenia w przestrzeni
publicznej Ekomuzeum Prądnika z uwzględnieniem twórczości Marii Pinińskiej-Bereś

i Jerzego Beresia.

Ad.5

- Interwencja w ZZM i MPO w sprawie uprzątnięcia terenów gminnych.

- Pismo do wnioskodawcy w temacie dalszego postępowania dot. MPZP Zabiniec.

Ad.6

Posiedzenie zakończono o godzinie 18:50.
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Podpis Przewodniczącego

Załączniki:
l. Lista obecności

2. Projekty uchwał.
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Projekt uchwały Komisji
Infrastruktury Terenów Zielonych i
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Uchwała Nr ......,2023

Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały
z dnia ........ 2023 r.

w sprawie opinii dotyczącej koncepcji utworzenia w przestrzeni publicznej Ekomuzeum
Prądnika z uwzględnieniem twórczości Marii Pinińskiej-Bereś i Jerzego Beresia

Na podstawie § 3 pkt. 4 lit. l uchwały Nr XCIX/1498/14 Rady Miasta Krakowa z dnia
12 marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy IV Prądnik Biały

w Krakowie (Dz. Urz. Woj. Małopolskiego z 2021 r. póz. 6698), uchwala się, co następuje:

§ l. Opiniuje się pozytywnie koncepcję utworzenia w przestrzeni publicznej Dzielnicy IV

Prądnik Biały Ekomuzeum Prądnika z uwzględnieniem twórczości Mani Pinińskiej-Bereś
i Jerzego Beresia wedhig projektu Zofii Ozaist-Zgodzińskiej.

§ 2. Opiniuje się pozytywnie wskazane w załączniku nr l tereny miejskie do realizacji

Ekomuzeum Prądnika z uwzględnieniem „wyznaczników" nawiązujących do twórczości
Marii Pinińskiej-Bereś i Jerzego Beresia.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Uzasadnienie:

Zaproponowana koncepcja utworzenia w przestrzeni publicznej Ekomuzeum Prądnika
z uwzględnieniem twórczości Marii Pinińskiej-Bereś i Jerzego Beresia została zainicjowana

przez mieszkańców Prądnika Białego, którzy aktywnie wspierają rozwój swojej dzielnicy.
Projekt Ekomuzeum Prądnika opracowała i zaprezentowała Pani Zofia Ozaist-Zgodzińska.' W

związku z powyższym Rada Dzielnicy IV Prądnik Biały w swoich działaniach wspiera
starania Fundacji im. Marii Pinińskiej-Bereś i Jerzego Beresia, do której należą prawa

autorskie do dzieł wspomnianych artystów o pozyskanie dotacji z programu „Rzeźba w

przestrzeni publicznej dla Niepodległej". Pozyskane środki przeznaczone zostaną na

inwestycje w zakresie realizacji form rzeźbiarskich w przestrzeni publicznej. Celem programu

„Rzeźba w przestrzeni publicznej dla Niepodległej" jest podniesienie jakości przestrzeni

publicznej w Polsce poprzez usytuowanie w niej większej liczby dzieł o wysokim poziomie

rzeźbiarskim.
Trwałym efektem realizacji programu będzie gmpa obiektów rzeźbiarskich — autorstwa

wybitnych twórców — zrealizowanych na wysokim poziomie artystycznym, umieszczonych
w przestrzeniach publicznych. Równie istotna dla założeń projektu jest próba dokonania

zmiany myślenia o wspólnej przestrzeni poprzez: wypracowanie dobrych praktyk wyboru

dzieł, konsultacje społeczne, serię edukacyjno-naukowych prelekcji, seminariów i



webinariów analizujących zagadnienie od strony artysty - twórcy, zamawiającego - inwestora

po odbiorcę - widza.

W roku 2024 prognozowany budżet programu „Rzeźba w przestrzeni publicznej dla
Niepodległej" będzie wynosił 4 min zł na inwestycje w zakresie realizacji rzeźb

w przestrzeni publicznej. Działania możliwe do dofinansowania to: realizacja projektów

współczesnych artystów odpowiadających na potrzeby lokalnych społeczności,

konserwacja istniejących dzieł, wykup depozytów rzeźb gotowych, realizacja odlewów

prac artystów polskich i zagranicznych, ewentualnie projektów rzeźb, w celu umieszczenia

w przestrzeni publicznej - zewnętrznej i wewnętrznej ze stałym, nieograniczonym
dostępem dla publiczności, np. w parkach rzeźby, foyer, lobby, na dziedzińcach siedzib

instytucji użyteczności publicznej, w tym instytucji kultury, uczelni.

W opinii Rady Dzielnicy IV Prądnik Biały wsparcie koncepcji utworzenia Ekomuzeum
Prądnika przyczyni się do podniesienia jakości walorów estetycznych terenów Prądnika

Białego oraz wzmocni integrację lokalna mieszkańców.


